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Marcin Horała był już wcześniej zapraszany, m.in. przez władze gminy Jaktorów, w czasie konsultacji przebiegu linii kolejowych do CPK. Miał
"ważniejsze" obowiązki. ((Fot. screen/twitter.com/PremierRP))

Pełnomocnik Rządu ds. Centralnego Portu Komunikacyjnego, prezes spółki CPK przyjadą
na posiedzenie Rady Społecznej, czyli przedstawicieli mieszkańców z terenów objętych
inwestycją megalotniska. Członek rady sceptycznie komentuje: – Przełomu się nie
spodziewam.

Marcin Horała był już wcześniej zapraszany, m.in. przez władze gminy Jaktorów, w czasie konsultacji
przebiegu linii kolejowych do CPK. Miał "ważniejsze" obowiązki.

Czytaj także: – Mieszkańcy mają pokazać, co myślą o torach pod oknami!

Pełnomocnik rządu aktywnie wspierał kampanię prezydencką Andrzeja Dudy. W Baranowie i
Wiskitkach powinien czuć się dobrze. W tych gminach zdecydowanie wygrał obecny prezydent.

Spotkanie z członkami rady odbędzie się we wtorek, 21 lipca o godz. 16.30, ale będzie zamknięte dla
publiczności. Organizatorzy tłumaczą się względami epidemiologicznymi. Spotkanie będzie
transmitowane online.

https://eglos.pl/aktualnosci/item/33950-chcial-postawic-tuska-przed-trybunalem-stanu-postawi-pod-sciana-nasz-region
https://zyrardow.eglos.pl/aktualnosci/item/34823-nadzwyczajna-sesja-mieszkancy-maja-pokazac-co-mysla-o-torach-przed-oknami


– Minister Horała i prezes Wild potwierdzili udział w spotkaniu. Mają mówić o terminach i lokalizacji
lotniska. Nie spodziewałbym się jednak przełomu. My zaś chcemy mówić o kwestii wywłaszczeń i
prawie korzyści. W skrócie wywłaszczeniu, jak pod cele inwestycyjne – mówi Artur Konarski, członek
rady społecznej z gminy Wiskitki.

Oprócz społecznej rad, czyli przedstawicieli lokalnej społeczności uczestniczyć mają reprezentanci
samorządów gmin: Baranów, Teresin, Wiskitki.
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